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Abstract (en)
[origin: US4796554A] The invention relates to a sailboat in which the hull is defined by cross-sections forming equilateral triangles standing on
one tip with convex sides and which continuously decrease in size toward the bow and stern so that the keel line and the side edges coincide
there and a substantially symmetrical ellipsoid is formed. The ellipsoid includes an extended bow cockpit and downwardly and outwardly slanting
adjustable rudder vanes simultaneously forming rest feet. A central seat in the hull receives an adjustable mast of a profiled sail corresponding to
a symmetrical airfoil profile having an adjustable airfoil cap at its front end. Several beams at the mast can be pulled up over each other and sail
segments mounted in between can be reefed.

Abstract (de)
Segelboot, dessen Rumpf (10) durch Querschnitte bestimmt ist, die auf der Spitze stehende gleichseitige Dreiecke mit konvexen Seiten (12,14,16)
bilden und sich in Richtung Bug (30) und Heck (28) kontinuierlich verkleinern, so daß sich dort Kiellinie (22) und Seitenkanten (24,26) treffen und
ein weitgehend symmetrischer Ellipsoid-Körper entsteht, der mit einem Bugaufsatz (18) versehen ist. Der Rumpf trägt abwärts und nach außen
geneigte, einstellbare Ruderblätter (42), die gleichzeitige Standfüße bilden. Eine mittige Aufnahme (34) im Rumpf dient einem verstellbaren Mast
eines Profilsegels, das in Draufsicht Tragflügelprofil mit einem am vorderen Ende verstellbaren Anströmprofil aufweist. Am Mast sind mehrere Bäume
übereinander mit dazwischen angeordneten Segelabschnitten aufziehbar und reffbar (Fig. 1).
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